



المدرسة الأردنية الباكستانية

(ابتدائية/ثانوي والتوجيهي)

PAKISTAN URDU SCHOOL

(PRIMARY/SECONDARY & HIGHER SECONDARY)

Date 13th January 2025

Dear Parents,

Greetings!

To ensure the safety and security of our students, the school management has provided parking facilities inside the school as per the instructions of the Ministry of Education (MOE) and other related authorities.

Unfortunately, some parents are not adhering to the rules and procedures set by the school management for picking up and dropping off the students, therefore, we would like to remind you that all students must be picked up within the school premises. Students will not be allowed to leave on foot from any gate between 12:30 PM and 2:00 PM.

The school has right to take action on those who are not following the above-mentioned procedure.

We appreciate your cooperation on this matter.

أولياء الأمور الأعزاء،

تحية طيبة وبعد،

حرصاً على أمن وسلامة الطلبة، قامت إدارة المدرسة بتوفير مواقف للسيارات داخل المدرسة، وفقاً لتعليمات وزارة التربية والتعليم، والجهات المختصة الأخرى.

للأسف، لوحظ أن بعض أولياء الأمور لا يلتزمون بالقواعد والإجراءات التي حددتها إدارة المدرسة لاستلام وتوصيل الطلبة.

نود تذكيركم بأنه يجب استلام الطلبة من داخل المدرسة، ولن يُسمح بخروج الطلبة سيراً على الأقدام من أي بوابة في الفترة بين الساعة 12:30 ظهراً و2:00 ظهراً.

نشكر تعاونكم مع إدارة المدرسة في هذا الشأن.

Kind Regards,



Principal
Pakistan Urdu School